
J E G Y Z İ K Ö N Y V 
 
 

Készült:  a lırinci Közösségi Házban Lırinci Város Önkormányzata Képvisel ı-
testületének 2009. szeptember 11-i    r e n d k í v  ü l i     ülésén. 

 
Jelen vannak:  Víg Zoltán    polgármester 
   Sárosi Károly   alpolgármester 
   Kelemen Attila   képviselı 
   Kis Lajosné    képviselı 
   Nagy László    képviselı 
   Pálinkás Péter   képviselı 
   Petró Lajos    képviselı 
   Szendrı Ferenc   képviselı 
   Szőcs Sándor   képviselı 
 
   Princz Ádám    jegyzı 
   Víg Zoltánné Varga Krisztina irodavezetı 
   Molnárné Kis Tímea  irodavezetı 
   Elek Lajos    irodavezetı 
   Daróczi Sándor   PB tag 
 
Távol vannak:  Peterke Zoltán   alpolgármester 
   Hegyi László    képviselı  
   Husanyicáné Érsek Enikı  képviselı 
   Jánosi László   képviselı 
   Kiss Lajosné    képviselı 
 
Víg Zoltán  – köszönti a képviselı-testület tagjait és a meghívott vendégeket. 
Megállapítja, hogy 9 képviselı jelen van, a rendkívüli ülés határozatképes, azt 
megnyitja. (Az ülésrıl távol van Peterke Zoltán alpolgármester, Hegyi László, 
Husanyicáné Érsek Enikı, Jánosi László Kiss Lajosné képviselık.) 
 
Javasolja, hogy a kiküldött meghívó szerinti napirendi pont kerüljön megtárgyalásra. 
 
A képviselı-testület 9 igen szavazattal elfogadta a napirendi pont tárgyalásáról szóló 
javaslatot. 
 
 
NAPIRENDI PONT 
 
A „Kistérségek központi településeinek közlekedés f ejlesztése –  
Útfelújítás” cím ő pályázathoz önrész biztosítása  (Elıterjesztés írásban 
csatolva.) 
 
 
Kelemen Attila  – vannak kételyeim ugyanúgy, mint bármely más 
képviselıtársamnak a jövı évi költségvetés számadatai miatt. Ettıl függetlenül 
támogatom mindaddig, míg hitelfelvételhez nem kerül az önkormányzat, hiszen 



 734 

pályázatról van szó. Elızı bizottsági üléseken, testületi üléseken beszélgettünk, 
hogy kiemelt célként kezeli mindenki a Rákóczi utat, ezt meg is szavaztuk, és a 
testület úgy döntött, hogy ez fontos számára. A jövıtıl félek egy picit, de azt hiszem, 
mindnyájan félünk, hogy mit hoz a költségvetés. Induljunk neki, vágjunk bele, 
próbáljuk meg. 
 
Víg Zoltán  – ugyanígy kezdıdött a szennyvízberuházás. Vagy elfogadjuk a 800 
milliót, vagy ma nincs szennyvízelvezetés Lırinciben. Ezeket mind figyelembe kell 
venni. A 200 millió forintos hitelt kellett fel kellett vennünk, ez tulajdonképpen egy 
kezességvállalás. De az itt jelenlévı képviselık tudnak-e abban tenni, hogy a 6200 
lakos közül mindenki fizesse a törlesztést a Víziközmő Társulathoz? Ez az összeg 
most már 30 millióval több, mint a 200 millió. El kell gondolkodni. Azért vagyunk 
képviselık, hogy mindenki fizesse, ellenkezı esetben a mi büdzsénkbıl kell kifizetni. 
Nekünk felelısségteljesen kell gondolkodnunk teljes egészében.  Aki mer, az nyer, 
és ha kell, hitel árán is meg kell valósítani. Ha kap valaki 130 millió forintot és 40 
millió forint hitelt kell mellé felvenni, igenis meg kell lépni. Ha Kelemen úr 
megkérdezné tılem, hogy a szakközépiskola pályázatát támogatom-e jobban, vagy 
ezt, akkor azt mondom, hogy inkább a Rákóczi utcát, mert a Rákóczi utca érint 3-500 
embert, a szakközépiskolában pedig érint 50 gyereket. Amikor egy pályázatot 
nyerünk, soha nem szabad visszaadni, mert utána nem nyerünk pályázaton. 
(Példákat említ polgármester úr.) Nagyon jól tudom, hogy milyen rossz lesz a jövı évi 
költségvetés, de ki okozza ezt? Nem mi képviselık okozzuk, hogy ilyen helyzetbe 
hozzák az önkormányzatokat. Nekünk igenis fejleszteni kell a települést minden áron.  
 
A napirendi ponthoz hozzászólás nem lévén, szavazásra bocsátja az elıterjesztés 
szerinti határozati javaslatot a „Kistérségek központi településeinek közlekedés 
fejlesztése – Útfelújítás” címő pályázathoz önrész biztosításáról. 
 
A képviselı-testület 9 igen szavazattal elfogadta a határozati javaslatot és a 
következı határozatot hozta. 
 
 

Lırinci Város Önkormányzata Képvisel ı-testületének  
139/2009. (IX. 11.) önkormányzati határozata  

 
A „Kistérségek központi településeinek közlekedés fejl esztése –  

Útfelújítás” cím ő pályázathoz önrész biztosításáról  
  
Lırinci Város Önkormányzatának Képviselı-testülete megtárgyalta a „Kistérségek 
központi településeinek közlekedés fejlesztése – Út felújítás” címő pályázathoz 
önrész biztosítását.   
 
A pályázathoz szükséges 42.930.263 Ft öner ıt a költségvetés terhére biztosítja. 

 
Egyben felhatalmazza a polgármestert a szükséges dokumentumok aláírásával és a 
pályázat benyújtására. 

 
 
   Felelıs:    Víg Zoltán polgármester 
   Határidı:  2009. szeptember 15. 
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Víg Zoltán  – több napirendi pont nem lévén, megköszöni a részvételt és az ülést 
lezárja. 

K.m.f. 
 
 

                      Víg Zoltán                                                  Princz Ádám 
                    polgármester                                                   jegyzı 
 
 
 
                   Kelemen Attila                                              Kis Lajosné 
                       képvisel ı                                                     képvisel ı 
                     jkv.hitelesít ı                                               jkv. hitelesít ı 
 
 
 
 
 


